

Title (en)
Car antenna mounting means.

Title (de)
Befestigung einer Fahrzeugantenne.

Title (fr)
Support d'antenne auto-radio.

Publication
EP 0146467 A2 19850626 (FR)

Application
EP 84402543 A 19841210

Priority
FR 8319732 A 19831209

Abstract (en)
The termination 8a of the antenna 8 is engaged in a rapidly releasable manner into a tubular sleeve 3 mounted rotatably on a base 1a-1b attached to the bodywork; the sleeve 3 is a moulded part, preferably metallic, on which is engaged a hollow end-piece, 6, in such a way as to be able easily to separate 3 and 6 from one another. The invention applies in particular to the attaching of the roof antennas on motor vehicles. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le bout 8a de l'antenne 8 est engagé de façon rapidement libérable dans un manchon tubulaire 3, monté pivotant sur une embase 1a-1b, fixée à la carrosserie; selon l'invention le manchon 3 est une pièce moulée, de préférence métallique, sur laquelle une pièce creuse d'extrémité, 6, est engagée de façon à pouvoir séparer facilement 3 et 6 l'une de l'autre. L'invention est applicable notamment à la fixation des antennes de toit sur les automobiles.

IPC 1-7
H01Q 1/08; H01Q 1/32

IPC 8 full level
H01Q 1/08 (2006.01); **H01Q 1/32** (2006.01)

CPC (source: EP)
H01Q 1/084 (2013.01); **H01Q 1/088** (2013.01); **H01Q 1/3275** (2013.01)

Cited by
FR2770036A1; FR2629950A1; ES2037607A2; FR2687848A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE GB NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0146467 A2 19850626; EP 0146467 A3 19861022; DE 146467 T1 19851219; FR 2556509 A2 19850614; FR 2556509 B2 19880415

DOCDB simple family (application)
EP 84402543 A 19841210; DE 84402543 T 19841210; FR 8319732 A 19831209